
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 4 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.101/97 
Π ε ρ ί λ η ψ η 

«Εκφραση αγωνίας και ευχής του ΔΣ για την απεργία 
των εκπαιδευτικών Β/θμιας Εκπαίδευσης». 

 
 
 Σήμερα 17 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης     
4. Κ. Κόλβατζης     
5. Κ.  Βαφείδης     
6. Α. Δελαβερίδης     
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου     
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Μαρκούλης  
13. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 100/97  
14. Λ. Τάκης απόφασης προσήλθαν οι  κ. κ. Ι. Κουρουζίδης και Κ. 
15. Ε. Παναγιωτίδης Κόλβατζης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 101 /97 
16. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Αγαθαγγελίδης 
17. Ε. Σοφιανίδης και Γ. Μπαλτζής. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 
18. Χ. Παπαγεωργίου 104/97 απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. Γκαβαϊσές 
19. Β. Τσίλης και Β. Τσίλης και αποχώρησαν οι κ. κ. Ε. 
20. Γ. Χιονίδης Παναγιωτίδης και Θ. Δεμερτζής. Κατά τη συζήτηση 
21. Δ. Ζαμάνης της υπ’ αρίθ. 105/97 απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. 
22. Μ. Αδαλόγλου Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης και Π. 
23. Π. Αγαθαγγελίδης Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 

   106/97 απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Ζαμάνης. 
 
 



 Στη συνέχεια ο  πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ.Σιδηρόπουλο ο οποίος είπε: 
Εδώ και πολλές εβδομάδες τα σχολεία της πόλης μας  όπως και τα σχολεία σχεδόν 
ολης της Ελλάδος λειτουργούν μερικώς εξ’ αιτίας της απεργίας των καθηγητών.Ο 
Δήμος  Βέροιας έχει κάποια σχέση με τα σχολεία και νομίζω ότι αυτή δεν 
περιορίζεται στη συντήρηση αυτών αλλά επεκτείνεται και στην παρακολούθηση της 
σωστής  λειτουργίας των σχολείων.Πέραν αυτού κι αν ακόμη πούμε ότι ο Δήμος δεν 
ενδιαφέρεται για το αν γίνονται μαθήματα ή όχι σαν δημοτική εξουσία και σαν  
εκπρόσωποι του λαού της Βέροιας έχουμε υποχρέωση να ενδιαφερθούμε για τα 
παιδιά των συνδημοτών μας. 
 Μήπως θα πρέπει να συζητήσουμε και να  πάρουμε κάποιαν απόφαση για το  
μείζον αυτό θέμα; Χωρίς να τοποθετούμαι υπέρ της μιας ή της άλλης άποψης. 
Μήπως πρέπει να ζητήσουμε από την υπεύθυνη Κυβέρνηση να πάψει επιτέλους να 
πειραματίζεται με το σπουδαίο της εκπ/σης των παιδιών μας; 
Δήμαρχος: Δεν ήταν καν πρόταση αυτό που είπε ο κ.Σιδηρόπουλος.Ηταν λίγο 
διστακτικός  και δεν νομίζω ότι το ΔΣ  θάπρεπε ν’ ανοίξει έναν κύκλο για να 
κουβεντιάσει για το τεράστιο ζήτημα της παιδείας,για τις ευθύνες,για το που 
φτάσαμε δεν νομίζω ότι θα οδηγηθούμε πουθενά.Μία ευχή πρέπει να εκφράσουμε: 
να λυθεί σύντομα το θέμα αυτό, να επιστρέψουν οι μαθητές και οι καθηγητές στα 
σχολεία, χωρίς αυτό  να σημαίνει τσαλάκωμα της προσωπικότητας των καθηγητών 
και χωρίς βέβαια να σημαίνει και ανατροπή βασικών αρχών που έχει σήμερα η 
Κυβέρνηση η οποία έχει μία συγκεκριμένη πολιτική. 
Παναγιωτίδης:Μία  ευχή πρέπει να εκφράσουμε, να λυθεί επιτέλους αυτό το 
πρόβλημα. 
Χιονίδης:Να εκφράσουμε την αγωνία μας και μία ευχή. 
Πρόεδρος:Νομίζω ότι με αυτόν τον τρόπο ξεπερνάμε και το διαδικαστικό μέρος κ. 
Σιδηρόπουλε.Να  εκφράσουμε την αγωνία μας και την ευχή μας να λυθούν τα 
ζητήματα που έχουν σχέση με την παιδεία. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι:Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση του κ. Σιδηρόπουλου. 
2.-Τις προτάσεις των κ.κ. Δημάρχου,Παναγιωτίδη και Χιονίδη. 
3.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/85). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Εκφράζει την αγωνία και την ευχή του να λυθεί το θέμα της απεργίας των 
εκπαιδευτικών Β/θμιας εκπαίδευσης και να επιστρέψουν οι μαθητές και οι καθηγητές 
σύντομα  στα σχολεία. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 101 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης 
 Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  5-3-1997 

        Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου  
 
 
 

      ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
 

 
 


